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De Regiobode en het Contact
Hoog-Keppel heeft nog steeds geen 

krantenbezorger. Met Regiobode en 

Contact is afgesproken dat de  

inwoners van Hoog-Keppel elke  

dinsdag de nieuwe krant kunnen  

ophalen in de hal van Fysioplus aan  

de Van Panhuysbrink.

Geef je e-mailadres door
Maak het werk van de dorpsraad  

eenvoudiger en geef uw e-mailadres 

door aan dorpsraadkeppeleldrik@gmail.

com voor snellere en makkelijkere  
communicatie.

Sponsoractie Hessenhal
Mensen die hun boekenkast willen 

opruimen kunnen hun boeken doneren 

aan de sponsoractie voor de Hessenhal. 

De boeken worden voor de schappelijke 
prijs van € 1,- aangeboden in de  
entreeruimte van de Hessenhal.  

Meer informatie via 06 42295404.
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Beste inwoner van Keppel en Eldrik,

Graag nodigen we u uit om op donderdag  

14 november, 20.00 uur (inloop vanaf 19.30 uur)  
in het Hessencafé deel te nemen aan de  

13e jaargang van de Algemene Ledenvergadering 
sinds de oprichting van uw dorpsraad. Eerst  

gezamenlijk met Drempt en Hummelo en vervolgens 
zelfstandig als dorpsraad Keppel en Eldrik.

In al die jaren hebben veel inwoners vrijwillig  
gewerkt aan het in stand houden van voorzieningen, 

het organiseren van evenementen, de zorg voor uw 

welzijn en het verbeteren van uw leefomgeving.  
Al dan niet met succes. Voor al die vrijwilligers die 
zich inzetten en zich hebben ingezet in welke vorm 

dan ook: grote waardering! 

Zonder te vergelijken, willen wij toch uw aandacht 
vragen voor de ‘stille opruimers’. Dat zijn medebe- 

woners, die zonder enige erkenning te vragen uit  

eigen beweging en in stilte het zwerfvuil opruimen 

dat anderen op straat en in het bos achterlaten. 

Je moest eens weten hoeveel plastic verpakkingen, 

blikjes, zakdoekjes en papiertjes tijdens een  
wandeling wordt gevonden. Veelal zie je het afval 

niet, omdat het al is opgeruimd door een van de stille 

opruimers. Daarvoor hulde! 

Neem van uw dorpsraad aan: het is niet vanzelfspre-

kend dat uw omgeving zo schoon is. Als we het van 
‘Snelle Jelle’ of ‘Vlugge Japie’ moeten hebben dan 

wordt het een zooitje in het bos. Er zijn wandelaars 
die de onhebbelijke gewoonte hebben om de  
plastic verpakking van hun ontbijtkoek consequent 
aan takken en struiken te knopen of op het wandel-

pad te laten vallen. 

Er was vroeger toch zoiets als: “Laat niet, als dank 

voor ‘t aangenaam verpoozen, den eigenaar van het 

bosch uw plastic verpakking en de doozen!”

Na onze Algemene Ledenvergadering op 18 april 
2024 in Eldrik is weer het nodige gebeurd.  

Dat willen we graag met u bespreken. Thema’s als 
verkeer, energietransitie en verduurzaming, veiligheid 

en landsbelang, natuur en milieu - waar kleine  

kernen als Keppel en Eldrik al niet mee te maken  

hebben. Deze onderwerpen raken ons in meer of 

mindere mate. Daarom is het van belang dat we met 

elkaar in gesprek blijven. 

 

Iedereen is welkom en iedere aanwezige heeft  

stemrecht. We hopen u allen bij de vergadering te 
mogen begroeten. Wij kijken uit naar een informatie-

ve en bovenal gezellige ontmoeting. Met de QR-code 

kunt u uw financiële bijdrage voldoen. 

Marius Strijker
Voorzitter 

Dorpsraad Keppel & Eldrik  

AGENDA

1. Welkom, mededelingen, vaststellen agenda 

2. Bestuurszaken

• Verslag ALV van 20 april 2024  
 (ter vaststelling)
• Jaarlijks gesprek met gebiedswethouder 
 Antoon Peppelman van 11 april 2024

3. Herijkte Routekaart
• Moratorium: De gemeente besloot het  

moratorium te verlengen tot 31 december 2024. 
Dat betekent dat de gemeente tot die datum geen 

initiatieven tot plaatsing van windmolens in  

behandeling neemt. Hoe verder na die datum?

• Grootschalige opwek van energie: De  

gemeente wil alle mogelijkheden van groot- 

schalige opwek van energie inventariseren, dit in 

combinatie met een onderzoek naar participatie, 

draagvlak en eigenaarschap. Het onderzoek staat 

gepland in het 4e kwartaal van 2024; de gemeen-

teraad wil eind 2024 hierover besluiten nemen. 

Tot heden hebben we niets vernomen van de 
gemeente. 

• Zoekgebied Eldrik: de dorpsraad verzocht 

wethouder Pelgrom helderheid te geven over de 

totstandkoming van het ‘besluit’ om Eldrik aan te 

wijzen als enig zoekgebied in de gemeente  
Bronckhorst.

4. Dorps Energie Plan

In de vastgestelde Herijkte Routekaart heeft de 
gemeente een nieuwe aanpak van de ‘dorpsener-

gieprocessen’ beschreven. Deze aanpak verschilt 

principieel van de aanpak tot op heden. De  

gemeente wil de regie voeren en de doelstellingen 

vaststellen. Dit heeft de dorpsraad doen besluiten 

om het Keppelse Dorpsenergieplan (DEP 1.0) af te 
ronden per 14 november 2024. We presenteren 
ter vergadering het verslag. Het is de vraag of de 

dorpsraad verder wil met het model (DEP 2.0)  
dat de gemeente voorstelt. Toelichting door de 
voorzitter en de coördinator DEP, Jos Beumer. 

Pauze

 

5. Dorps Ontwikkel Plan

De werkgroep Dorpsontwikkelplan heeft de  

afgelopen twee jaar gewerkt aan het ontwikkelen 

van een visie op een aantal thema’s als wonen,  

verkeer, gezondheid, leefbaarheid, groen en land-

bouw. In november 2023 is een grote bewoners-

avond georganiseerd. Alle ideeën en suggesties 
zijn verwerkt. De werkgroep wil de voorlopige 
inzichten aan de ALV presenteren (mondeling  
met powerpoint) en bespreken.

6. Gebiedsplan Sport en Beweging

Gemeente Bronckhorst is al een jaar bezig met het 

ontwikkelen van een plan. Ze heeft vijf gebieden 
aangewezen (wij zijn gebied Zuid, globaal oude 
gemeente Hummelo, Keppel en Drempt).  
De gemeente riep eerder dit jaar iedereen op om 

met initiatiefplannen te komen: er zijn 75 plan-

nen ingediend. De plannen moeten voldoen aan 

zes vooraf geformuleerde criteria. Het te verdelen 

budget is gelijk gebleven. De gemeente wil eind 
2024 besluiten nemen over de verdeling van geld. 

Toelichting door Ronald van Eck.

7. Dossier Verkeer 

Na het bestuurlijk overleg op 4 maart jl. en een 
overleg met de klankbordgroep in juni, is besloten 

twee nieuwe proeven met éénrichtingsverkeer in 

Laag-Keppel uit te werken. Hierin is voortgang 

te melden. De uitvoering van de proeven staan 

gepland medio 2025. Mogelijk is na het verschijnen 
van deze nieuwsbrief en ten tijde van de Algemene 
Ledenvergadering meer bekend en en kunnen we 

een en ander eventueel bespreken.

8. Munitiedepot

De rijksoverheid heeft in aanvang acht gebieden in 
NL aangewezen. Inmiddels zijn drie locaties in de 
provincie Groningen geschrapt en heeft gemeente 

Spakenburg zich uit eigen beweging aangemeld. In 

november wil men een shortlist bekendmaken en 

in december een besluit nemen. 

9. Rondvraag en sluiting

De dorpsraad steunen? Maak dan de jaarlijkse waarderingsbijdrage (richtlijn: €5,00  
per inwoner 18+) over naar NL 15RABO 0106 2632 85 t.n.v. Dorpsraad Keppel en  
Eldrik o.v.v. je straat en huisnummer of betaal via de QR code. Hartelijk dank!

Algemene Leden Vergadering 
Donderdag 14 november 2024, 20:00 uur, Hessencafé. Inloop vanaf 19.30 uur. 


